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Protokół nr LV/24 

z obrad LV Sesji Rady Gminy Stargard  

z dnia 26 stycznia 2024 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

AD 1. Otwarcie obrad LV Sesji Rady Gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:00:00 do 00:00:07) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak w dniu 26 stycznia 2024 roku 

o godz. 10.00 otworzył obrady LV Sesji Rady Gminy Stargard. 

AD 2. Stwierdzenie quorum (Przedział czasowy z nagrania: od 00:00:07 do 00:00:51) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak po sprawdzeniu obecności, stwierdził, 

że na stan 15 radnych, obecnych było 13 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecnych 2 Radnych: Radny Grzegorz Stępień oraz Radny 

Remigiusz Zakrzewski. Lista obecności Radnych, stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przywitał wszystkich uczestniczących 

w obradach sesji, tj. Radnych, Wójta Gminy Stargard Jerzego Makowskiego, Zastępcę Wójta 

Gminy Dorotę Mazur, Skarbnik Gminy Bernadetę Kubicką, Sekretarz Gminy Jadwigę 

Michalską, Radcę Prawnego Krzysztofa Judka, obecnych w sali konferencyjnej mieszkańców 

miejscowości Grabowo, a także wszystkich, którzy oglądają transmisję obrad Sesji.  

AD 3. Przedstawienie porządku obrad (Przedział czasowy z nagrania: od 00:00:52 

do 00:04:00) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, że Radni przed Sesją 

zgodnie z §19 Statutu Gminy otrzymali porządek obrad wraz z projektami uchwał 

i wszystkimi niezbędnymi dokumentami, a następnie odczytał porządek obrad LV Sesji Rady 

Gminy Stargard, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad LV Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto 

Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej na lata 2024-2030. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Stargard. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Krąpiel. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Krąpiel. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gminnej położonej w obrębie Małkocin. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatków 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2024-2039. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 r. 
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15. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

16. Informacja Wójta Gminy o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w 2023 roku 

związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego 

lub jego zmiany. 

17. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia 

lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w 2023 roku 

18. Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za 2023 rok wraz z analizą 

remontów i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat wypłaconych 

stypendiów w 2023 roku. 

19. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował o Wniosku 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do zmiany porządku obrad 

dotyczący wprowadzenia do porządku obrad LV Sesji Rady Gminy Stargard jako punktu 4. 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie”. 

Wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z kopią projektu uchwały (oryginał 

projektu uchwały znajduje się w Rejestrze projektów uchwał), stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał czy są pytania bądź uwagi?  

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad jako punktu 4. „Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Stargardzie”. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad wprowadzeniem jako punktu 4. „Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Stargardzie”, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

dokonała zmiany porządku obrad, polegającej na wprowadzeniu jako punktu 4. „Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Stargardzie”. 

O godz. 10.03 Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski opuścił obrady Sesji Rady Gminy 

Stargard. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są inne wnioski 

o zmianę porządku obrad? Wobec braku innych wniosków, Rada Gminy Stargard przystąpiła 

do realizacji porządku obrad LV Sesji Rady Gminy Stargard po zmianie, który przedstawiał 

się następująco: 

1. Otwarcie obrad LV Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto 

Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania. 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej na lata 2024-2030. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Stargard. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Krąpiel. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Krąpiel. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gminnej położonej w obrębie Małkocin. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatków 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2024-2039. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 r. 

16. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

17. Informacja Wójta Gminy o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w 2023 roku 

związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego 

lub jego zmiany. 

18. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia 

lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w 2023 roku. 

19. Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za 2023 rok wraz z analizą 

remontów i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat wypłaconych 

stypendiów w 2023 roku. 

20. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

AD 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie (Przedział czasowy 

z nagrania: od 00:04:11 do 00:05:18) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że Radni otrzymali powyższy projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem na skrzynkę e-mail. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/494/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie, 

która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

AD 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości 

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:05:19 do 00:16:18) 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

o wprowadzenie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Głos w dyskusji w kolejności zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radna Agnieszka Bieniek 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Józef Tracz 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radna Agnieszka Bieniek 

Wobec wyczerpania pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/495/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie przekazania skargi 

według właściwości, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

AD 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto 

Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:16:19 do 00:17:18) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowały Komisje 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu oraz Socjalno-Porządkowa i Oświaty, i poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/496/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie zawarcia 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
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porozumienia z Gminą Miasto Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania, 

która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

AD 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej 

na lata 2024-2030 (Przedział czasowy z nagrania: od 00:17:19 do 00:18:07) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja 

Socjalno-Porządkowa i Oświaty, i poprosił Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie przyjęła projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/497/23 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej na lata 2024-2030, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

AD 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: od 00:18:08 do 00:19:22) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uznając, że sporządzenie planu ogólnego jak najszybciej, 

jest w interesie Gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/498/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia planu ogólnego gminy Stargard, która stanowi załącznik nr 13 

do niniejszego protokołu. 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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AD 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu (Przedział czasowy z nagrania: od 00:19:24 

do 00:20:41) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt, który dotyczy szczecińskiej Kolei Metropolitarnej, w której 

uczestniczy Gmina Stargard i będzie się to wiązało z większą ilością linii w zakresie 

dojazdów mieszkańców na linii Stargard-Szczecin. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zwrócił się do Zastępcy Wójta Doroty 

Mazur o zwołanie Kierowników poszczególnych Referatów, celem udzielania odpowiedzi, 

a następnie otworzył dyskusję nad ww. projektem uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/499/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu, która stanowi załącznik nr 15 

do niniejszego protokołu. 

AD 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Krąpiel                                                          

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:20:42 do 00:21:19) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/500/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej 

w obrębie Krąpiel, która stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

AD 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Krąpiel                                                          

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:21:20 do 00:22:20) 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt i powiedział, że w przypadku tych dwóch uchwał chodzi 

o miejsca garażowe, które wydzielone są w miejscowości Krąpiel. 

O godz. 10.22 do obrad Sesji dołączyła Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji Dominika Janicka. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/501/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej 

w obrębie Krąpiel, która stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

AD 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gminnej położonej w obrębie Małkocin                                                          

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:22:20 do 00:23:07) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt, gdzie chodzi o nieruchomość o powierzchni 1,86 ha 

dotyczącą uprawy rolnej tej działki. 

O godz. 10.23 do obrad Sesji dołączył Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

i Rolnictwa Roman Kinasz. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/502/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej położonej w obrębie 

Małkocin, która stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

AD 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatków 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso                                                          

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:23:08 do 00:23:54) 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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O godz. 10.24 do obrad Sesji dołączył Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Paweł 

Kłobus. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt, który dotyczy wyboru nowego Sołtysa w miejscowości 

Żarowo Pani Andrzeliki Kurka. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/503/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, która stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

AD 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2024-2039 (Przedział czasowy z nagrania: od 00:23:55 do 00:40:09) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt, który dotyczy dwóch punktów, przesunięcia terminu 

realizacji zadania Modernizacja drogi gminnej w Krąpielu i budowy PSZOK-u na terenie 

gminy Stargard. 

O godz. 10.25 do obrad Sesji dołączyła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magda 

Korzeniewska. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały. 

Głos w dyskusji w kolejności zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Paweł Kłobus  

Radna Agnieszka Bieniek 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Roman Kinasz 

Radna Agnieszka Bieniek 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Radna Agnieszka Bieniek 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radny Józef Tracz 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radna Agnieszka Bieniek 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Radna Agnieszka Bieniek 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Radna Agnieszka Bieniek 

W trakcie trwającej dyskusji o godz. 10.32 do obrad Sesji dołączyła Sołtys Sołectwa Grabowo 

Anna Fijołek. 

Wobec wyczerpania pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/504/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2024-2039, która stanowi załącznik nr 25 

do niniejszego protokołu. 

AD 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 r. 

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:40:09 do 00:41:02) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

odniósł się do projektu uchwały i poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LV/505/24 z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie zmian budżetu gminy 

na 2024 r., która stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 10.41 zarządził 

przerwę w obradach sesji.  

W trakcie przerwy obrady sesji opuścili Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Jarosz 

oraz Radna Agnieszka Bieniek za zgodą Przewodniczącego Rady. Ponadto w trakcie przerwy 

do obrad sesji dołączyły Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Ładniak 

oraz Kierownik Ośrodka Administracyjnego Szkół Magdalena Ściężor.  

Po przerwie, która trwała do godziny 10.54 Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

wznowił obrady sesji i poinformował, że obrady sesji opuścili Wiceprzewodniczący Rady 

Mateusz Jarosz oraz Radna Agnieszka Bieniek, ponadto powiedział, że Wójta Gminy 

Stargard, prawdopodobnie nie będzie do końca sesji. (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:41:03 do 00:41:33) 

AD 16. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:41:35 do 00:42:32) 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stargard, Wójt Gminy przedłożył Radzie Gminy Sprawozdanie z pracy między sesjami 

za okres od dnia 20 grudnia 2023 roku do dnia 23 stycznia 2024 roku, które Radni otrzymali.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do Sprawozdania Wójta Gminy z pracy między sesjami? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami pod głosowanie. Ponadto 

poinformował, że obecnych na tę chwilę jest 11 Radnych. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między 

sesjami stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 11 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres za okres od dnia 

20 grudnia 2023 roku do dnia 23 stycznia 2024 roku, które stanowi załącznik nr 29 

do niniejszego protokołu.  

AD 17. Informacja Wójta Gminy o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w 2023 

roku związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu 

miejscowego lub jego zmiany (Przedział czasowy z nagrania: od 00:42:38 do 00:43:41) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji do powyższej informacji. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 22 stycznia 2024 r. zapoznała się z Informacją Wójta Gminy o zgłoszonych żądaniach 

i wydanych decyzjach w 2023 roku związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek 

uchwalenia planu miejscowego lub jego zmiany, Komisja wyrażając swoje stanowisko, 

powyższą informację przyjęła. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do powyższej informacji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości. 

AD 18. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji składanych wniosków w sprawie 

sporządzenia lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

oraz studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w 2023 

roku (Przedział czasowy z nagrania: od 00:43:42 do 00:44:52) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji do powyższej informacji. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 22 stycznia 2024 r. zapoznała się z Informacją Wójta Gminy nt. realizacji składanych 

wniosków w sprawie sporządzenia lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy w 2023 roku, Komisja wyrażając swoje stanowisko, powyższą informację przyjęła. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do powyższej informacji? 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
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Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości. 

AD 19. Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za 2023 rok wraz z analizą 

remontów i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat wypłaconych stypendiów 

w 2023 roku (Przedział czasowy z nagrania: od 00:44:53 do 00:48:31) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącą Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew o przedstawienie stanowiska Komisji 

do powyższej informacji. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 23 

stycznia zapoznała się z informacją dotyczącą działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół 

za 2023 rok wraz z analizą remontów i doposażenia szkół gminnych oraz informacja na temat 

wypłaconych stypendiów w 2023 roku, Komisja wyrażając swoje stanowisko, powyższą 

informację przyjęła. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do powyższej informacji?  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zabrał głos w dyskusji i powiedział, 

że miał spotkanie z rodzicami uczniów Szkoły Podstawowej w Grzędzicach, a następnie 

odniósł się do poruszonych tematów podczas spotkania.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 20. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty (Przedział czasowy z nagrania: od 00:48:36 

do 01:33:04) 

Głos w dyskusji, w powyższym punkcie porządku obrad, w kolejności zabrali: 

Radny Józef Tracz 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radny Maciej Lipka 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radny Maciej Lipka (ad vocem) 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 

Radny Maciej Lipka (ad vocem) 

Radna Monika Nikołajew 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 

Radna Monika Nikołajew 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 

Sołtys Sołectwa Grabowo Anna Fijołek 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 

Sołtys Sołectwa Grabowo Anna Fijołek 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 
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Radny Maciej Lipka (ad vocem) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radny Paweł Żmuda 

Sołtys Sołectwa Grabowo Anna Fijołek 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Dominika Janicka 

O godz. 11.45 obrady Sesji opuścił Radny Maciej Lipka za zgodą Przewodniczącego Rady. 

 

Wobec wyczerpania pytań, Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poinformował o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych, pierwsze na dwa 

miesiące przed upływem kadencji, według stanu na dzień jego sporządzenia oraz drugie 

oświadczenie majątkowe do dnia 30 kwietnia 2024 r., według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego.  Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, 

że termin kolejnej Sesji to 29 lutego 2024 r. godzina 10.00. 

AD 21. Zamknięcie obrad sesji (Przedział czasowy z nagrania: od 01:33:05 do 01:33:16) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wobec wyczerpania porządku obrad 

o godzinie 11.46 zamknął obrady LV Sesji Rady Gminy Stargard. 

 

Nośnik z zapisem nagrania audio-video z przebiegu obrad LV Sesji Rady Gminy, 

stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  

Ponadto nagranie z obrad LV Sesji Rady Gminy Stargard opublikowane 

jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Stargard. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak 

Protokołowała: 

Aleksandra Kowal 


